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香港工業專業評審局有限公司
The Professional Validation Council of Hong Kong Industries Ltd.
Corporate Member Application Form

公司會員申請表格

(E-mail 電郵: info@pvchk.org.hk)

	[image: image1.jpg]Section A    Particulars of Applicant 申請機構資料

	1.  Name of Institute/Company

 機構名稱
	English:



	
	中文:

	2.  Correspondence Address
  　通信地址
	English:

	
	

	
	中文:

	3. Year of Establishment
成立年份
	4.   No. of  Staff   僱員人數
	5.   Business Nature   業務性質

	6. Company e-mail Address

       公司電郵
	7.   Company Web-site    公司網頁
	8. Business Registration No.  
      商業登記號碼

	Section B    Particulars of Responsible Person (Company Representative) 負責人(公司代表人) 資料

	English Name (Mr./Mrs./Miss):


	中文名稱 (先生/夫人/小姐):

	Position: 

職銜
	Tel. Number:
電話號碼


	Fax Number:

傳真號碼
	E-mail address:
電郵地址

	Section C    Particulars of Contact Person 聯絡人資料

	English Name (Mr./Mrs./Miss):


	中文名稱 (先生/夫人/小姐):

	Position: 

職銜
	Tel. Number:

電話號碼

	Fax Number:

傳真號碼
	E-mail address:
電郵地址


	Section D    Declaration 聲明書

	We (name of institute/company)________________________________________________________________________,

hereby apply for Corporate Membership of the Professional Validation Council of Hong Kong Industries, and if accepted, agree to abide by the rules and regulations of the organization, as may be laid down by the Executive Committee from time to time.

本機構 (機構名稱)____________________________茲申請加入香港工業專業評審局成為公司會員，如蒙接納，本機構願恪守執行委員會不時頒行之會章。

    _____________________________________                                                              ________________________

      Signature & Co. Chop 簽署及機構蓋章                                                                                    Date 日期


	Section E    Nominator’s Information 提名人資料

	Nominator

提名人姓名:
	
	Signature

簽名 :
	

	Section F    Notes 注意事項

	a. Please submit your application by completing the application form together with the One-off Corporate Membership Fee HK$5,000 (in form of a crossed cheque made payable to “The Professional Validation Council of Hong Kong Industries Limited”) and mail to the following address:
Address of the Secretariat of the PVCHK:
Flat 11, 8/F, Nan Fung Commercial Centre, 19 Lam Lok Street, Kowloon Bay, Kowloon
Tel: (852) 2111 0243 / 2111 0245
    Fax: (852) 2111 0349

請填妥公司會員申請表格，連同一次性會費港幣5,000元正以劃線支票形式，抬頭寫「香港工業專業評審局有限公司」一併送交下列地址:

香港工業專業評審局秘書處地址:

九龍灣臨樂街19號南豐商業中心8樓811室

電話：(852) 2111 0243 / 2111 0245
    傳真：(852) 2111 0349
b. Corporate Members are entitled to the following privileges:

1. Recommend employees to be Associateship under the PVCHK Lifelong Learning Mechanism.

2. Apply for the recognized course provider under the PVCHK Lifelong Learning Mechanism.

3. Attend and vote at the general meetings of the association and to elect members of the Executive Committee.  

      公司會員可享有以下之福利：

1. 在「會員終身學習計劃」中，可推薦員工成為評審局副院士。

2. 可申請成為評審局「會員終身學習計劃」之認可培訓機構。
3. 公司會員有權參與會員週年大會，並參與投票及選舉執委會成員。
c. Membership will be ceased if a company becomes bankrupt, close-down and violated in criminal law.

如公司會員破產、倒閉或違反法律，評審局有權費取消其會藉。

d. If you need to change the information that you have provided to us after submitting your application, please immediately notify us in writing notice.
申請人如在遞交表格後，需要更改所提供的資料，請儘快以書面形式通知本局秘書處。

Office Hours 辦公時間:

Mon to Fri   星期一至星期五　　　9:00am - 12:30pm、  2:00pm - 5:30pm
e. All above information are subject to change without prior notice

       本局有權對上述條款作出任何修改而不予預先通知。



由本局秘書處填寫 


For Office Use Only�
�
Date:�
�
Membership No.:�
�
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